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O D G O V O R I 

 
NA VPRAŠANJA ČLANIC IN ČLANOV OBČINSKEGA SVETA 

 
Na 6. redni seji, dne 22. junija 2023, so člani Občinskega svet postavili vprašanja oziroma 
predloge in pobude, na katere podajata Župan in Občinska uprava naslednje odgovore: 
 
JADRANKA ŠTURM KOCJAN, članica Občinskega sveta: 
Jaz bi vprašala, čemu je namenjen ta material, ki se odlaga na Bonifiki. Zdej ne vem, kako naj 
lociram, nasproti bazena. Vsak dan je tam večji kup. Odkod prihaja ta material, čemu je 
namenjen? Precej neugledno je, da tako rekoč sredi mesta se povečuje ta odpadni material in 
čemu je namenjen.  
 
Odgovor:  
Odloženi material pri Bonifiki je deponija izkopnega materiala, nastalega pri izvedbi 
kanalizacije na Moletu. Izvajalec material že odstranjuje, saj se je gradnja kanalizacije 
ravnokar zaključila. 
 
JURE COLJA, član Občinskega sveta: 
Jaz imam eno čisto kratko vprašanje, in sicer, kako je z videonadzorom javnih parkirišč v mestni 
občini. Zdaj, po socialnih omrežjih je v zadnjih mesecih zaokrožila ena zadeva, da je en avto 
izginil, torej na parkirišču za tržnico, tam kjer je makadam in potem so se pod komentarji, je bilo 
precej pričevanj ljudi, da prihaja tudi do vlomov, kraj konkretno na tistem parkirišču. In zdaj me 
zanima, glede na to, da ljudje plačujejo, tudi sam kdaj parkiram tam avto, me zanima kako je z 
videonadzorom javnih parkirišč oz. parkirišč v upravljanju Marjetice. In če ni, če ni to, še to, 
pardon, če ni to urejeno, nekaj razmisliti v tem smeri.  
 
Odgovor:  
Na parkiriščih v upravljanju Marjetice Koper gre za javne površine, na katerih je 
vzpostavitev videonadzornega sistema še posebej regulirana. Videonadzor na javnih 
površinah je omejen in dovoljen le za specifične namene, na primer zaradi nevarnosti za 
življenje ljudi, varovanje tajnih podatkov, varovanje oseb. Pred uvedbo je treba izdelati 
projekt ocene učinkov v zvezi z varstvom osebnih podatkov (DPIA) ter zagotoviti skladnost z 
zakonodajo o varstvu osebnih podatkov (GDPR in ZVOP-2). 
 
STEFANIJA RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, članica Občinskega sveta: 
PISNO: 
Stefanija Rajčić Sedlarević, članica Občinskega sveta Mestne občine Koper, skladno s 24. členom 
Poslovnika Občinskega sveta MOK (v nadaljevanju Poslovnik) postavljam županu vprašanje v 
zvezi s snemanjem sej Občinskega sveta ter v povezavi z odgovorom občinskemu svetniku 
Erminu Huremoviću, in sicer: Ali bo občinski svet odločal – glasoval o snemanju sej sedaj, ko sta 
se pridobili ponudbi? Tako je bilo predlagano s strani župana na 3. redni seji Občinskega sveta v 
februarju 2023, s čimer sem se takrat strinjala.  
 
Odgovor:  
Na podlagi dosedanje razprave in preučitve tematike župan predlaga naslednji sklep o 
zagotavljanju zvočnega snemanja sej z namenom javne objave posnetka na spletni strani 
Mestne občine Koper: 
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(1) Javnost seje občinskega sveta se zagotavlja z navzočnostjo občanov in predstavnikov 

medijev na sejah občinskega sveta ter z objavo vabila, gradiva, zapisnikov in zvočnih 

zapisov sej na spletni strani občine. Posnetki sej ali njihovih delov, iz katerih je javnost 

izključena, se zaradi obdelave varovanih podatkov ne objavljajo. Zvočni zapisi sej, ki so 

odprte za javnost, so na spletni strani občine objavljeni eno leto. Po preteku tega obdobja, se 

za čas trajanja mandata, skupaj z zapisnikom in drugim gradivom, hranijo v dokumentarni 

zbirki občine, v skladu s predpisi o vodenju dokumentarnega in arhivskega gradiva in so 

tudi javno dostopni, v skladu z določili zakonodaje o dostopu do informacij javnega značaja. 

(2) Občinska uprava, pred pričetkom izvajanja zvočnega snemanja sej za namen objave na 
spletu, pripravi predlog spremembe poslovnika in zagotovi izpolnitev vseh zahtev, ki jih 
določata Splošna uredba o varstvu osebnih podatkov in Zakona o varstvu osebnih podatkov 
(ZVOP-2). 
 
Obrazložitev predloga sklepa: 
Predlagani sklep določa, da se dopolni Poslovnik občinskega sveta in se zagotovi javnost sej dodatno z 

objavo zvočnega posnetka seje. Mestna občina Koper bi zagotovila zvočno snemanje in objavo 

posnetkov na uradni spletni strani za določeno obdobje enega (1) leta. Javno predvajanje sej (v živo) 

in video posnetkov ni predvideno. Javna objava zvočnega zapisa se zagotovi samo za tiste seje ali 

dele sej, ki so odprte za javnost. Predsedujoči mora omogočiti primeren prostor javnosti in medijem, 

da lahko spremljajo delo sej in v primeru, da pride do motenj tudi ustrezno ukrepa. Snemanje sej 

lahko izvajata le občina in akreditirani predstavniki medijev. Drugim prisotnim na seji snemanje sej 

ni dovoljeno. 

Trenutno Mestna občina Koper nima ustrezne pravne podlage za obdelavo tovrstnih osebnih 

podatkov (zvočni posnetek za namen objave na spletu). V primerjavi s snemanjem v državnem 

zboru, kjer za ta institut obstaja zakonska pravna podlaga, Zakon o lokalni samoupravi tega ne 

ureja. Zato je treba ustrezno pravno podlago zagotoviti z občinskim aktom.  

Glede na navedeno, je treba pred pričetkom zvočnega snemanja, za namen javne objave na spletu, 
zagotoviti ustrezno pravno podlago (sprememba poslovnika občinskega sveta) in izpolniti druge 
zahteve, ki jih določata Splošna uredba o varstvu osebnih podatkov (GDPR) in ZVOP-2. Spremembo 
poslovnika sprejme občinski svet, izpolnitev drugih zahtev zagotovi občinska uprava, v sodelovanju s 
pooblaščeno osebo za varstvo osebnih podatkov (DPO).  
 
ANNA POROPAT, članica Občinskega sveta: 
PISNO: 
 

A. Odgovori na pripombe, podane v času javne razgrnitve osnutka Občinskega 
prostorskega načrta Mestne občine Koper 
 

Javna razgrnitev dopolnjenega osnutka OPN MOK se je zaključila 30. 4. 2022. V času javne 
razgrnitve je imela javnost možnost podaje pripomb. Do danes dne, 22. 6. 2023 odgovorov na 
podane pripombe javnost ni prejela, čeprav je bilo zagotovljeno, da se bo MOK zavzela do vseh 
prejetih pripomb in nanje odgovorila. 
 
Kje se je zataknilo, zakaj odgovorov ni, čeprav je bilo po zaključku javne razgrnitve slišati, da 
bodo odgovori podani v roku dveh mesecev? 
Kdaj lahko pričakujemo odgovore na podane pripombe v času javne razgrnitve? 
 

B. Časovnica sprejemanja Občinskega prostorskega načrta Mestne občine Koper 
 
Rok za sprejetje OPN MOK je december 2024, naj se sliši še tako daleč, pa ni. V letu dni od 
zaključka javne razgrnitve osnutka OPN MOK javnost ni bila deležna nobene konkretne novice v 
zvezi z OPN, kaj se dogaja, kdaj lahko pričakujemo premike h končnemu dokumentu? 
 
Kakšna je nadaljnja časovnica v zvezi z OPN MOK? 
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Odgovor:  
Na javnih obravnavah, ki so potekale lansko leto, smo večkrat poudarili, da časovnice glede 
priprave stališč do pripomb ne bomo podajali ravno zaradi tega, ker smo že v času javnih 
obravnav prejeli pobude za organizacijo prostorsko-planerskih delavnic v nekaterih KS, kar 
smo tudi kasneje izvedli.  
Na pobudo svetov krajevnih skupnosti Škofije, Dekani in Bertoki je sledilo pet prostorsko-
planerskih delavnic, s katerimi je občina krajane omenjenih KS vključila v sooblikovanje 
prostorskega razvoja njihovega kraja. Zadnja delavnica je bila izvedena 29.3.2023. Zbrana 
poročila delavnic, ki so objavljena na občinski spletni strani, predstavljajo strokovno 
podlago tako za nadaljevanje procesa OPN kot tudi drugih dokumentov, poročila pa bodo 
pripravljavci presojali v luči strokovnih usmeritev, zakonskih zahtev in lokalnega oziroma 
regionalnega vidika. 
Ker je med javnimi obravnavami bilo večkrat poudarjeno, da v procesu priprave OPN nismo 
vključevali javnosti, smo v začetku leta pripravili predlog zaključka procesa OPN, ki 
natančno popisuje ključne korake priprave OPN-ja in ponuja odgovor na vprašanje, kje vse 
bodo lahko občani sodelovali pri oblikovanju končnih rešitev. Dokument je dostopen na 
spletni strani MOK. Izvedli smo tudi vsebinske posvete s ključnimi deležniki, kot sta komisija 
za kmetijstvo in arhitekti, na katerih je potekala izmenjava mnenj glede posredovanih 
pripomb na posamezna določila v Občinskem prostorskem načrtu.  
 
Fazo priprave stališč do pripomb bo občina zaključila predvidoma konec oktobra z objavo 
dokumenta, hkrati pa bo vsem sodelujočim občankam in občanom individualno 
posredovala stališča do pripomb, ki so jih podali v fazi javne razgrnitve. 
Na podlagi stališč do pripomb bo oblikovana nova različica OPN, torej dopolnjenega 
osnutka OPN, ki ga bomo ponovno javno razgrnili predvidoma januarja 2024. Takrat bo 
razvidno, kako se je dokument spremenil na podlagi pripomb občanov Kopra. Javnost bo 
ponovno dobila možnost vnovičnega vpogleda v dopolnjen dokument in možnost podajanja 
pripomb. Po zaključku javne razgrnitve in analizi pripomb bo občina novi predlog 
Občinskega prostorskega načrta ponovno uskladila z različnimi ministrstvi. Šele končno 
usklajeni predlog bo posredovan v obravnavo in sprejem občinskemu svetu.   
 
 
 
Koper, 20. julija 2023       SLUŽBA ZA OBČINSKI SVET IN  

        KRAJEVNE SKUPNOSTI 
 
 


